

## ပူးတွဲသတင်းအချက်အလက်စင်တာ

ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ ၊ ဧပြီလ ၁၄ ရက်၊ ၂၀၂၁

-

၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၄ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ မနက် ၈ နာရီတွင် Calhoun ကောင်စီတွင်စုစုပေါင်း ၁၀,၅၃၄ ခု ကူးစက်ခံထားရသည့်အမှုများ ဖြစ်ပြီး Calhoun ကောင်စီပညာရေးဌာန (CCPHD) သို့တင်ပြ ခဲ့ပြီးစုစုပေါင်း ဝိုင်းရပ်စ်ကဏ္ဍသို့ သုံးရက် ၂၂၈ ဦး ခန့်ရှိခဲ့သည်။ ဤအချက်အလက်များကို တနင်္လာမှ သတင်းအချက်အလက် [www.calhouncountymt.gov](http://www.calhouncountymt.gov) တွင် နေ့စဉ် တစ်ကြိမ် ပြင်ဆင်သွင်းထား သည်။

### COVID-19 ကာကွယ်ဆေးဆိုင်ရာသတင်းအချက်အလက်များ

နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ဆေးဆိုင်ရာဦးစီးဌာနတွင် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁၃ ရက်နေ့မှစ၍ ပညာရေးဌာနများ ရေးဌာနမဟုတ်ဘဲ အရင်းအမြစ်အမျိုးမျိုးမှ Calhoun ကောင်စီတွင် နေထိုင်သူများကို ၆၆,၁၇၉ ကို ခွဲခြားထိုးပေးခဲ့သည်ဟု ပြောထားပါသည်။ Calhoun ကောင်စီတွင် ပညာရေးဌာနများမှ စုစုပေါင်းဆေးထိုးချက်များမှာ ၁၅,၇၅၅ ပထမကာကွယ်ဆေးထိုးခင်းနှင့် ၁၀,၂၁၇ ဒုတိယကာကွယ် ဆေးထိုးခင်းတို့ဖြစ်သည်။ ပိန္နဲသည့် အပတ်က၊ ဧပြီလ ၄ ရက်မှ ၁၀ ရက်အကြား ပညာရေး ဌာနများမှ ဆေးထိုးခင်းသည် ကာကွယ်ထိုးဆေး ၂,၇၆၇ ခုကို ထိုးပေးခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပထမဆုံး ကာကွယ်ဆေးထိုးခင်းစုစုပေါင်းတွင် CCPHD မှမည်သည့် ကာကွယ်ဆေးမဆို ပထမကာကွယ်ဆေး ဖြစ်သော Pfizer, Moderna သို့မဟုတ် Johnson & Johnson တို့ပါဝင်သည်။

### Johnson & Johnson ကာကွယ်ထိုးဆေးဆိုင်ရာသတင်း

Calhoun ကောင်စီပညာရေးဌာနများမှ ဦးစီးဌာနသည် Janssen (Johnson & Johnson) COVID-19 ကာကွယ်ထိုးဆေး ကို အသုံးပြုခြင်းများအား လုံးကို ဆိုင်ရာသတင်းသည်။ FDA နှင့် CDC သည် ယခု ကဲ့သို့ ခေတ်တရပ်တန်ရန် အကဲဖြတ်ပြီး မိချိန် ကျန်းမာရေးနှင့် လူသားဝန်ဆောင်မှုဌာန (MDHHS) က အတည်ပြုခဲ့သည်။ ကျန်းမာရေးဌာနသည် ယခုထက် အကန့်အသတ်ခံရပါက အထိ Johnson & Johnson ကာကွယ်ထိုးဆေးအသုံးပြုခြင်းအား လုံးကို ရပ်နားသွားပါမည်။ Pfizer သို့မဟုတ် Moderna ကာကွယ်ထိုး ဆေးများကို အသုံးပြုခြင်းအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှု မရှိပါ။ Johnson & Johnson ကာကွယ်ထိုးဆေး ပြီး နောက်တွင် ရှားပါးသော သွေးခဲခြင်း အကန့်အသတ် ကိစ္စသည် ပေးပို့ ပြန်လည်ကောက်တွင် Johnson & Johnson ကာကွယ်ထိုးဆေးထိုးပေးခြင်း မှ ရပ်နားသွားခဲ့သည်။ Johnson & Johnson ကာကွယ်ထိုးဆေး၏ ၆.၈

သန်းကျော်ကိုအမေရိကန်၌ယနေ့အထိထိုးပေးခဲ့ပါသည်။ ဤဆိုးရွားသောဖော်ပြချက်များသည်လွန်စွာ ရှားပါးလှပါသည်။ CDC နှင့် FDA တို့သည်အလွန်သတိထားစေပြီးကင်းရှင်းစေရန်အကဲဖြတ်ပါသည်။

သင့်မေးခွန်းများကိုဖြေဆိုပေးမည်။

**အသက် ၁၆-၁၇ အရွယ်မရောက်သေးသူများကာကွယ်ဆေးထိုးမှုကိုလက်ခံသဘောတူရန် လိုပါသလား?**

ဟုတ်ပါတယ်။ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးကိုလက်ခံရရှိသဘောတူညီရန်အတွက်အသက် ၁၆ နှစ်နှင့် ၁၇ နှစ်အရွယ် ကလေးများအတွက်မိဘသို့မဟုတ်တရားဝင်အုပ်ထိန်းသူကို၎င်းတို့ရက်ချိန်းတွင် အတူလိုက်ပါရန်လိုအပ်ပါလိမ့်မည်။ Pfizer-BioNTech ကာကွယ်ဆေးကိုအသက် ၁၆ နှစ်နှင့်အထက် လူများထိုးရန်အတွက်အကဲဖြတ်ထားသည်။

**ကာကွယ်ဆေးထိုးရန်အတွက်ကျွန်ုပ်ငွေပေးရန်လိုအပ်ပါလား ?**

မလိုအပ်ပါ။ သင့်တွင်ကျန်းမာရေးအာမခံရှိထားသည်ဖြစ်သော်လည်းမဟုတ်မရှိသည်ဖြစ်စေ၊ ကာကွယ် ဆေးအတွက်မည်သည့်အခကကြေးငွေကိုမျှသင်အားမတောင်းခံပါ။ အကယ်၍သင့်တွင်အာမခံရှိထား ပါက၊ ကာကွယ်ဆေးထောက်ပံ့ပေးသူသည် သင်၏အာမခံအားစီမံခန့်ခွဲရေးဆိုင်ရာအခကကြေးငွေ ကိုကောက်ခံနိုင်ပါသည်။ သို့သော်သင်ဘာမှပေးရန်မလိုအပ် ပါ။ (သင်တွင်အာမခံမရှိပါက၊ ဒီအခကကြေး ငွေကိုကျန်းမာရေးအရင်းအမြစ်များနှင့်ဝန်ဆောင်မှုများစီမံပေးသူရဲ့ကယ်ဆယ်ရေးရန်ပုံငွေမှလာ ပါလိမ့်မည်။ သင့်ထံမှမဟုတ်ပါ။)

**ကျွန်ုပ်သည်မည်သည့်ကာကွယ်ဆေးကိုရွေးနိုင်သနည်း?**

တိကျတဲ့အမှတ်တံဆိပ်ကိုမစောင့်ပါနှင့်။ လောလောဆယ်တရားဝင်ခွင့်ပြုထားသောနှင့်ထောက်ခံထားသော COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည်လုံခြုံရေးရောက်မှုရှိပြီး၊ CDC အနုပညာကာကွယ်ဆေးတစ်ခု ထက်နောက်တစ်ခုကိုအကဲဖြတ်မပေးပါ။ ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများရှားပါးနေသော်လည်း၊ ကျန်း မာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူထံမှရရှိသောကာကွယ်ဆေးကိုသင်ရွေးချယ်နိုင်ရန်မဖြစ်နိုင်ပါ။ သင် မစောင့်ဆိုင်းသင့်ပါ။ သင့်အတွက်ရရှိနိုင်သောမည်သည့်ကာကွယ်ဆေးကိုမဆိုသင်ရယူသင့်ပါသည်။ CDC သည်ကာကွယ်ဆေးတစ်မျိုးကိုအခြားတစ်ခုထက်ပိုမိုချိန်းစားပေးရွေးချယ်ထားခြင်းမရှိပါ။ အသက် ၁၆ နှစ်နှင့် ၁၇ နှစ်ရှိတိုင်းချင်းသူများသည် Pfizer ကာကွယ်ဆေးကိုသာရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ Moderna COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများကိုအသက် ၁၈ နှစ်နှင့်အထက်များတွင်ထိုးရန်သာအကဲဖြတ်ထားပါသည်။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများအားလုံးသည်ဖက်ဒရယ်မူးယစ်ဆေးဝါးစီမံခန့်ခွဲမှု (FDA) မှအရေးပေါ် အသုံးပြုခွင့်ပြုချက် (EUA) ကိုရရှိရန်တူညီသောလုပ်ငန်းစဉ်ကိုဖြတ်သန်းရကတည်း။ ကာကွယ်ဆေး

တစ်ခုသည်အခြားတစ်ခုထက်ပိုမိုလုံခြုံသည်ဟုအကဲဖြင့်အချက်အလက်များမရှိပါ။ လက်ရှိတွင် CDC သည်အချို့သောလူများအားကာကွယ်ဆေးတစ်ခုထက်အခြားကာကွယ်ဆေးထိုးရန်မတိုက် တွန်းပါ။ထောက်ခံချက်မှာသင်လက်ရှိရရှိနိုင်သောကာကွယ်ဆေးများကိုလက်ခံရန်အကဲဖြင့်ပါ သည်။

**COVID-19 ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည်ရောဂါမျိုးကွဲအသစ်များကိုကာကွယ်နိုင်ပါသလား?**

စိုးရိမ်ပူပန်မှုအမျိုးအစား (၃) ခုလုံးသည်ယူအက်စ်တစ်လွှားပျံ့နှံ့နေသော SARS-CoV-2 ထက်တဆင့် ပိုပေးခြင်းနှင့်ပိုမိုမကြီးမားသည်ဟုယူဆရသည်။ COVID-19 ဖြစ်ပွားမှုများသောအားဖြင့်ဆေးကုသမှု ခံယူရန်လိုအပ်သူများဟင်းလာစေနိုင်သောကြောင့်ရင်းသည်စိုးရိမ်ဖွယ်ရာဖြစ်သည်။

မျက်နှာဖုံးများ ဝတ်ခြင်း၊လက်ဆေးခြင်းနှင့်လူအဖွဲ့အစည်းနှင့်ဝေးဝေးနေခြင်းစသည့်အခြား အကာအကွယ်ပေး သည့်လုပ်ဆောင်မှုများအပြင် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းသည် COVID-19 ပျံ့နှံ့မှုကိုရပ်တန့်ရန်အတွက်အရေးကြီးသောကိရိယာတစ်ခုဖြစ်သည်။အသစ်သောမျိုးကွဲများနှင့် ပတ်သက်၍ကာကွယ်ဆေး၏ ထိရောက်မှုနှင့်ပတ်သက်၍လေ့လာမှုများမှာဆက်လက်လုပ်ကိုင် လျှက်ရှိသည်။ .

- B.1.1.7: B.1.1.7 သည်လက်ရှိကာကွယ်ဆေး၏ထိရောက်မှုကိုအကျိုးသက်ရောက်စေမည့်ဗိုင်းရပ်စ် ပိုးအားပခြင်းလဲမှုရှိကြောင်းပြောခြင်းအနည်းငယ်အရိပ်နမိတိသာရှိသည်။ B.1.1.7 ကိုမီချီဂန်မှာဖော် ထုတ်နိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

**ကာကွယ်ဆေးထိုးအပီပြင်သင်ဘာလုပ်နိုင်ပါသလဲ ?**

**လုပ်ရားမှ**

မည်သည့်အသက်အရွယ်ရှိအခြားအပြည့်အဝကာကွယ်ဆေးထိုးခံသူများနှင့်အတူသီးသန့်ပတ်ဝန်းကျင်တွင်မျက်နှာဖုံးမပါဘဲသို့မ ဟုတ်အိမ်အတွင်းလည်ပတ်ခြင်း

ကာကွယ်ဆေးထိုးထားသောအိမ်သို့မဟုတ်ပုဂ္ဂလိကဝန်းကျင်တွင်ပင်းထန်သောဖျားနာမှုအနုတရားမရှိသောကာကွယ်ဆေးမ ထိုးထားသောမိသားစုနှင့်အတူသွားရောက်လည်ပတ်ခြင်း

ကိုပြင်-သို့မဟုတ် ပိန္နဲဓာတ်ခရီးသွား စမ်းသပ်ခြင်းမရှိဘဲ ပြည်တွင်းခရီးသွားလာခြင်း

ခရီးသွားပိန္နဲဓာတ် သီးသန့်ဆိုင်ခြင်းမလုပ်ဘဲပြည်တွင်းခရီးသွားလာခြင်း

ဦးတည်သွားရောက်သည့်နေရာပေါ်မူတည်ပြီးကိုပြင်-ခရီးသွား စမ်းသပ်မှုမလုပ်ဘဲနိုင်ငံတကာတွင်ခရီး သွားလာခြင်း

ခရီးသွားလာပိန္နဲဓာတ်သီးသန့်ဆိုင်မှုမလုပ်ဘဲနိုင်ငံတကာခရီးသွားလာခြင်း

COVID-19 မှ ပြင်းထန်သော ဖျားနာမှု ဖြစ်နိုင်ချေရှိသော လူများနှင့် အတူမျက်နှာဖုံးမဘဲ အိမ်တွင်းသို့ လည်ပတ်ခြင်း  
အလယ်အလတ် သို့မဟုတ် ကိန်းမြားသော လူထုစုဝေးခြင်းများကို တားဆီးရန်အတွက်

\*\*\*

Sign up to [receive all Joint Operations Center communications.](#)

Calhoun ကောင်တီမှ County operations နှင့် Calhoun ကောင်တီရှိ COVID-19 မှ နှောင့်နှေးသတင်းများအတွက်  
ကောင်တီဝက်ဘ်ဆိုက်၊ [calhouncountymi.gov](http://calhouncountymi.gov) တွင် သွားရောက် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

The city of Battle Creek မှ update များအတွက် ၊ ကျေးဇူးပူပီး [battlecreekmi.gov/coronavirus](http://battlecreekmi.gov/coronavirus) တွင်  
လည်ပတ်ကြည့်ရှုပေးပါ။

ပဏ္ဍိနယ်၏ COVID-19 Hotline သည် ဗိုင်းရပ်စ်နှင့် ပတ်သက်သည့် မေးခွန်းများ သို့မဟုတ် စိုးရိမ်မှုများရှိ  
သူမည်သူမဆို အတွက် ရရှိနိုင်ပါသည်။ ထို Hotline သည် နံနက် ၈ နာရီမှ ၅ နာရီ အထိ တစ်ပတ်လျှင်  
ခုနစ်ရက် ဖွင့်ထားသည်။ 1-888-535-6136 ကို ခေါ်ဆိုပါ။ ပဏ္ဍိနယ် COVID-19 အချက်အလက်များအတွက်၊  
[michigan.gov/coronavirus](http://michigan.gov/coronavirus) တွင် သွားရောက် လည်ပတ်နိုင်ပါသည်။